
گروه ســینما و تلویزیون - فیلم ســینمایی »تا ابد« بــه کارگردانی امید امین 
نگارشی و تهیه کنندگی محمد نجفی زاده از امروز به صورت آنلاین اکران می شود.
محمد نجفی زاده تهیه کننده فیلم اعلام کرد که بعد از اکران فیلم ســینمایی تا 
ابد در سینماها، این فیلم از امروز ساعت ۲۰ به صورت آنلاین در پلتفرم های فیلیمو 

و نماوا به نمایش درمی آید.
وی ادامــه داد: هــدف ما از اکران آنلاین، فراهم کردن فرصتی برای تماشــای 
 فیلم توســط مخاطبانی اســت که به هر دلیل نتوانســتند فیلم را در ســینما تماشــا 

کنند.
محســن کیایی، مهرداد صدیقیان، بهرنگ علوی، تــرلان پروانه با معرفی هلیا 
راجی و حســن خان محمدپور و با حضور میلاد کی مرام بازیگران اصلی این فیلم 

هستند.
پوســتر جدید فیلم تا ابد برای اکران آنلاین توســط پیام اســکندری طراحی 

شده است.
در خلاصه داســتان فیلم آمده اســت: »پول برای ما ۲ حالت دارد، یا ما را می 

بوسد یا می کشد.«
ســایر عوامل فیلم ســینمایی »تا ابد« عبارتند از مجری طرح : ســعید کیوانفر، 
نویسندگان فیلمنامه: امید امین نگارشی و امیرحسین دواتگر، مدیر فیلمبرداری: امید 
امین نگارشــی، طراح صحنه و لباس: پیام اسکندری، طراح گریم: محسن دارسنج، 
مدیر صدابرداری: منصور شهبازی، صداگذار حسن مهدوی و رضاگدازگر، تدوین: 
مهــرداد نصیــری دهقان، جلوه های ویــژه میدانی: آرش آقابیــگ، جلوه های ویژه 
رایانه ای: ایمان کارجو، عکاس: محمد بدرلو، آهنگساز: آرش فلاحی و فرید کولیوند، 
مدیرتولید: فریبا ســادات خلیلی، برنامه ریز و دســتیار اول کارگردان: ایمان توکلی، 

سرمایه گذاران: سعید کیوانفر و محمد نجفی زاده، جانشین تهیه کننده: علی بیات.

گروه سینما و تلویزیون -»خیلی دور نیست« با محور تجاوز به حریم شخصی 
در قالب یک اثر چهار اپیزود کلید خورد.

فیلم ســینمایی خیلی دور نیســت به کارگردانی علی مربی، نویسندگی زهرا 
پیرهادی و تهیه کنندگی مهیار عبدالملکی در چهار اپیزود کلید خورد.

تصویربرداری اپیزود اول و دوم پس از ١٥ روز به تازگی به پایان رسیده و گروه 
ســازنده هم اکنون برای ساخت اپیزودهای ســوم و چهارم مشغول انتخاب بازیگر 

هستند و قرار است ظرف ۲ هفته آینده فیلمبرداری آن آغاز شود.
خیلی دور نیست که اولین فیلم بلند علی مربی محسوب می شود، درباره تعرض 

به روابط انسانی  و حریم شخصی است.
علیرضا اســتادی، کریم امینی، شــهاب مهربان، نیلوفر وهــاب زادگان، مهیا 

اسمعیلی، مهدی خمسه بازیگران این فیلم سینمایی هستند.
عوامــل این پــروژه ســینمایی عبارتند از تهیــه کننده: مهیــار عبدالملکی، 
کارگردان: علی مربی، نویســنده: زهرا پیرهادی، مدیر فیلمبرداری: فرشــاد خالقی، 
صدابــردار اپیــزود اول: آرش برومند، صدابردار اپیــزود دوم: جعفر علیان، طراح 
چهره پــردازی: امیــد گلــزاده، طراح صحنــه و لباس: نیکان خشــکباری، مجری 
طــرح و مدیر تولید: امیر صیدآبادی، جانشــین تهیه کننــده: محمدمهدی ناهیدی، 
مدیر تدارکات: محســن ولدخانی، تدوین: اســماعیل علیــزاده، طراحی و ترکیب 
صدا: ســیدمحمود موسوی نژاد، برنامه ریز: مهدی خمســه، دستیار اول کارگردان: 
 محمد اســماعیلی، منشــی صحنه: مهتاب شــهرابی و لیلا مربی و عکاس: مهدی 

خدایاری.

آغاز اکران آنلاین »تا ابد« از  امروز

تجاوز به حریم شخصی سوژه 
یک فیلم سینمایی شد
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گروه ســینما و تلویزیون- وجود 
پلتفرم هــای پرمخاطب و سیســتم کپی 
رایت در بسیاری از کشورهای دنیا باعث 
شــده اکران آنلاین حتی همزمان با اکران 
ســینمایی، آســیب چندانی به یک فیلم 
وارد نکند و در این بین با توجه به شرایط 
مناســبی که برای اکــران آنلاین فیلم ها 
هست، وضعیت آینده »سینما« به گونه ای 
دیگر برای دســت اندکارانش به دغدغه 
تبدیل شــود. همین چند روز قبل بود که 
تعدادی از ســینماگران مطــرح هالیوود 
از جمله »کلینت ایســتوود«، »مارتین 
اسکورســیزی«، »پــدرو آلمــادوار«، 
»الخاندرو گونزالز ایناریتو«، »ســوفیا 
کاپــولا«، »آنگ لی«، »ســم مندس«، 
»استیو مک کوئین«، »کریستوفر نولان«، 
»تاد فیلیپس« و »اســتیون سودربرگ« 
در نامه ای به ســران کنگره آمریکا ضمن 

تاکید بر ارزش های اجتماعی، اقتصادی و 
فرهنگی ســینماها از آینده این صنعت که 
پشتیبان میلیون ها شغل است ابراز نگرانی 
کرده و خواســتار حمایت جدی و فوری 

شدند. 
این نامه از آن جهت یاداوری شــد 
که در کشور ما نگرانی های مشابهی وجود 
دارد و اگرچه بسیاری از شهرهای کشور 
هنوز حتی یک ســالن ســینما هم ندارند 
اما سیســتمی که در اکران آنلاین در پیش 
گرفته شــده و نیز تبلیغ و حمایت نشدن 
فیلم های در حال اکران در سینماها از سوی 
تلویزیون پیش بینی های نگران کننده ای را 
برای برخی ســینماگرها و سالن دارها به 

وجود آورده است.
از وقتی چراغ اکران آنلاین با نمایش 
فیلم »خروج« روشن شد، تاکنون نزدیک 
به ۲۰ فیلم در ســامانه های درخواســتی 

اینترنتی عرضه شــده اند و در حال حاضر 
نــه تنها هفته ای یک فیلم جدید به چرخه 
اکران آنلاین اضافه می شــود بلکه بعضی 
فیلم ها همزمان در ســینما و پلتفرم های 

اینترنتی اکران می شوند. 
یکــی از دغدغه هایی کــه در این 
باره مطرح می شــود ، این اســت که آیا 
دست اندرکاران فکر کرده اند با این روش، 
چطور قرار اســت مخاطــب را دوباره به 
سالن سینما برگردانند؟ آن هم در شرایطی 
کــه فیلم ســازانی که ایــن روزها فیلم 
خود را در ســینماها اکران می کنند تاکید 
دارند؛ اولویت شان تلاش برای باز ماندن 

سالن های سینما است.
در ایــن باره حبیب اســماعیلی - 
مدیر پخش فیلمســازان مولود - که فیلم 
»بی حسی موضعی« را در سینماها روی 
پرده داشــت و این فیلم پس از سه هفته به 

تازگی به اکران آنلاین هم رســیده است، 
دربــاره نگرانی ها از عــدم حمایت برای 
تبلیغ و آینده ســینما به نکته هایی اشــاره 
می کنــد. او در گفت وگویی درباره اینکه 
به نظر می رســد اکران همزمان فیلم ها در 
سینما و شبکه های آنلاین نوعی بی نظمی 
به وجود آورده و در این شــرایط مخاطب 
را کمتر به رفتن به ســینما جذب می کند، 
گفت: این نوع اکران در کشورهای دیگر 
هم اتفــاق می افتد ولی آنچــه ما تجربه 
می کنیــم به شــرایط فعلی پیــش آمده 
برمی گردد.  متاســفانه یکی از  مشکلات 
مهم مــا در حوزه اکران انلاین،  نبود کپی 
رایت و وجود شبکه قاچاق است در حالی 
که در دنیا با خیالی آسوده تر فیلم ها به طور 
همزمان در سینماها یا شبکه های اینترنتی 
اکران می شوند. در این مدت برای ما ثابت 
شده تماشــاگران اکران سینمایی با اکران 
آنلاین فــرق دارند چرا که برای خیلی ها 
فارغ از تماشــای یک فیلم، »سینما« یک 

سرگرمی و تفریح است.
اسماعیلی یاداور شد: تا قبل از شیوع 
کرونا هم بهترین فیلم های روز در اختیار 

همه بود و علاقه مندان می توانستند آنها را 
ببینند، اما ســینما تعریف دیگری دارد و 
دیــدن فیلم روی پــرده عریض و با صدا 
و کیفیت بهتــر کاملا متفاوت از دیدن آن 

در خانه است. بنابراین همین ویژگی های 
خاص سینماســت که باعث شــده فیلم 
»خــوب، بد، جلف ۲« که در ســینما و 
ســامانه های اینترنتی اکران شد و بعد هم 
نســخه خانگی آن عرضه شد، همچنان 
در بعضی ســالن های سینمایی روی پرده 
است. وی اشاره کرد:  البته در حوزه اکران 

آنلاین اگر شــفافیت بیشتری باشد هم به 
سود مخاطب است و هم صاحب اثر.

 یک زمانی در حوزه اکران سینمایی 
برای دسترسی نداشتن به اطلاعات دقیق 

مشکل داشتیم. حالا این موضوع درست 
شــده اســت و یک جای دیگر مشــکل 
ایجاد شده است؛ چرا که در اکران آنلاین  
اطلاعات  فروش یا مخاطب  مشــخص 
نیست مثل اینکه چند نفر مشترک ماهانه 
هستند، یا چند نفر تک فیلم بلیت خریداری 

کرده اند و این روند، شفاف نیست.

وی در ادامــه گفت: »بی حســی 
موضعــی« در همین مدت زمان کوتاهی 
کــه روی پرده بوده - ســه هفته - فروش 
نسبتا خوبی داشته ولی در کل تصمیم برای 
اکران انلاین فیلم برعهده تهیه کننده است 
و این  تصمیم  همه قطعا بخاطر شــرایط 
کرونایی است. برخی تهیه کننده هایی که 
در همیــن مدت فیلم خود را در ســینما 
اکــران کردند بعــد از مدتی فیلم را راهی 
اکران آنلاین کردند این در حالی است که 
تبلیغات آنچنانی نداشــتند و صدا و سیما 
و شهردار حمایتی از سینماگران نکردند. 
آن ها با این حمایت نکردن تیشه به ریشه 
ســینما می زنند و نمی دانم این مسئله چه 
علتی دارد چرا که به هر حال باید بپذیریم 
شــرایط فعلی جامعه اینطور است و باید 

زندگی خود را با آن وفق دهیم.
او با اشاره به اینکه هشت ماه از شیوع 
کرونا گذشــته و هنوز این بیماری از بین 
نرفته اســت، گفت: ما توقع داریم صدا و 
سیما و شهرداری تبلیغ کننده ی این باشند 
که "سینما تعطیل نیست" وگرنه دغدغه 
خیلی از ما در حال حاضر اکران کردن فیلم 

نیســت بلکه به جنبه های دیگر این ماجرا 
نگاه می کنیم. مهم این است که بدانیم اگر 
سینما تعطیل شــود مشاغل زیاد دیگری 
تعطیل می شــوند. آن وقت چه کســی از 
آن ها حمایت می کند؟ تهیه کننده هایی که 
الان فیلم اکران می کنند منتی بر سر کسی 
نمی گذارند، چون همه دست به دست هم 

داده اند تا سینما را به نوعی نگه دارند.
او در پایان با اشاره ای دوباره به شرایط 
اکران آنلاین بیان کرد: فیلمســازهایی که 
فیلم خود را آنلایــن اکران می کنند بنا به 
شــرایط چنین تصمیمی می گیرند ، چون 
به هــر حال هیچ کــس نمی خواهد مال 
خود را آتش بزند، اما لازم اســت دولت 
به طور جدی مساله کپی رایت را پیگیری 
کند چــرا که الان در کمتر از ســه چهار 
ساعت فیلم ها از پلتفرم ها کپی می شوند. 
آیا  ســرمایه گذارهای بخش خصوصی 
گناه کرده اند که پول خود را وارد ســینما 
کرده اند؟ ما می توانســتیم به جای کار در 
ســینما با سرمایه خود دلار بخریم و سود 
کنیم اما با عشق وارد این کار شدیم و نیاز 

به حمایت داریم.

اگرچه تاثیر اپیدمی بیماری کوید - 19 بر سینما سبب شده است، بستر تازه ای برای نمایش فیلم ها جای خود را باز کند اما نبود ساز و کاری که بر آینده نگری مبتنی 
باشد، می تواند نگرانی هایی را برای کلیت سینما در کشور به وجود آورد.

آینده نگران کننده فیلم دیدن در
 سالن سینما

تلویزیون-  و  گــروه ســینما 
بازیگران معروف گاه وســایلی را که در 
یک فیلم ســینمایی مورد استفاده قرار 
می دادنــد، پس از اتمام پــروژه با خود 

می بردند.
مخاطبان به دلایل مختلفی فیلم ها 
و سریال ها را نگاه می کنند. آنها همیشه 
به این بازیگران و وســایل و لباس هایی 
کــه در فیلم ها می پوشــند، علاقه مند 
می شــوند و جدا کردن بازیگران از این 

لباس ها برای مخاطبان سخت است.
برای مثال شــخصیت ثور را بدون 
چکــش معروفش و مــرد عنکبوتی را 
بدون لبــاس مخصوصــش نمی توان 
متصور شد. این فیلم ها بدون این وسایل 

نمادین برای مخاطبان بی معنی هستند.
اما تنها مخاطبان فیلم ها نیســتند 
که به این وســایل علاقه مند می شوند. 
گاهی خود بازیگران هم ارتباط زیادی 
با وســایل خــود در فیلم ها می گیرند با 
این تفاوت که آن ها فرصت برداشــتن 
این وسایل را دارند. حتی اگر بر خلاف 
قانــون باشــد و مجبور شــوند آنها را 
بدزدنــد. در ادامه به چنــد مورد از این 

بازیگران و وسایل اشاره می کنیم:
تبر  و  کریــس همســورث 

»ثور«
فیلم ســینمایی »انتقــام جویان: 
جنگ ابدی« در گیشــه موفق بود و در 
کمتــر از دو ماه ۲ میلیارد دلار فروخت. 

در ســومین فیلم انتقام جویان بیشتر ابر 
قهرمان های مارول از جمله همسورث 
در نقش ثور گــرد هم آمدند. او در این 
فیلــم چندین بار چکــش نمادین این 
شــخصیت را از سر صحنه خارج کرده 
بــود. او همچنین گفته بــود که تمایل 
داشته وســایل دیگری را نیز از صحنه 

برای خود بردارد که البته موفق نشده!
اندرو گارلفیلد و لباس »مرد 

عنکبوتی«
یکــی از برجســته ترین موارد در 
فیلم های سینمایی »مرد عنکبوتی« لباس 
قرمز مشکی شخصیت اصلی فیلم است. 
لباس این شخصیت مربوط به حدوداً ٥۰ 
سال پیش اســت و در فیلم های جدید 

با نظر کارگــردان جزئیاتی به آن اضافه 
می شود. دبورا لین اسکات چندین لباس 
برای این شخصیت طراحی کرده بود که 
یکی از آن ها توسط اندرو گارفیلد بدون 

اطلاع او برداشته شد.
لبــاس  و  پــرت  کریــس 

»محافظان کهکشان«
محافظان کهکشان در سال ۲۰١۴ 
منتشــر شد و بر خلاف انتظار با استقبال 
منتقــدان و مخاطبان روبرو شــد و در 
هفتــه اول ١۰۰ میلیــون دلار فروخت. 
پرت در مصاحبه ای تایید کرد که ژاکت 
شخصیتی بازی می کرد را برداشته است. 
البته او از این لباس برای بازدید از 
کودکان در بیمارستان ها استفاده می کند.

هیــو بونه ویــل و نامه در 
»دانتون ابی«

ســریال دانتون ابی در سال ۲۰١۰ 
منتشــر شــد و خیلی زود بــه یک اثر 
محبوب تبدیل شــد. بازیگر این سریال 
اعتراف کرد که یک نامه را از سر صحنه 
فیلمبــرداری برداشــته اســت و پیش 

خودش نگهداری می کند.
آرون پــاول و گریم چهره در 

»افسار گسیخته«
عــده زیــادی ســریال »افســار 
گسیخته« یا همان برکینگ بد را بهترین 
ســریال تاریخ می دانند. این ســریال 
داســتان یک معلم شــیمی سرطانی و 
دانش آمــوزش را روایت می کند که به 

درست کردن مواد مخدر روی آورده اند 
و در این راه عده ای را می کشند.

 یکی از دشــمنان آن ها طی انفجار 
نیمــی از صــورت خود را از دســت 
می دهد و آرول پاول می گوید که گریم 
او را برداشته و در اتاق مخصوص خود 

نگهداری می کند.
مــک کلــن و کلیــد خانه در 

»ارباب حلقه ها«
سه گانه ارباب حلقه ها کتاب جی 
آر آر تالکیــن را به واقعیت تبدیل کرد و 
در حدود ۳ میلیارد دلار در گیشه جهانی 
فروخت. این فیلم داستان ماجراجویی 
فرودو با دوســت جادوگرش را روایت 
می کنــد که می خواهند حلقه شــیطانی 

را نابــود کنند. مک کلــن بازیگر نقش 
جادوگر کلیــد یکی از خانه ها را بر می 
دارد. پیتر جکســون، کارگردان فیلم از 
ایــن اتفاق با خبر می شــود، اما متوجه 
نمی شــوند که چه کسی این کار را کرده 

است.
دنی دی لوئیــس در »دار و 

دسته نیویورکی«
دنی دی لوئیس تنها بازیگر مردی 
است که ســه جایزه اســکار دریافت 
کرده اســت. او بــرای روش بازیگری 
مخصوص خود شــناخته می شود و در 
هنگامی که فیلمبرداری نیســت هم در 
نقش خــود فرو مــی رود. او از صحنه 
فیلم ســینمایی »دار و دسته نیویورکی« 

که نقش قصاب را بازی می کرد چندین 
چاقو را با خود برداشته است.

روپــرت گرینــت در »هری 
پاتر«

هــم فیلم ها و هم کتاب های هری 
پاتر از آثار مهم و معروف جهان هستند. 
فیلم های این شــخصیت میلیارد ها دلار 
در گیشــه فروش داشته است. روپرت 
گرینــت، یکی از بازیگران این فیلم بود 
که یک یــادگار غیر قانونی را با خود به 
خانــه می برد. او تخم اژد هایی را با خود 
می برد که البته خیلی زود کمپانی برادران 
وارنــر این موضوع را متوجه شــد و او 
مجبور شد، چیزی که به یادگار برداشته 

را باز گرداند.

گروه سینما و تلویزیون- سروش 
ســعیدی بازیگــر و تهیه کننــده فیلم 
»بوتاکــس« به عنــوان اولیــن فیلم بلند 
کاوه مظاهری پــس از کارگردانی چند 
فیلــم کوتاه موفق،  دربــاره همکاری با 
ایــن فیلمســاز و نقشــش در این فیلم 

توضیحاتی ارائه کرد.
ســروش ســعیدی بازیگر و یکی 
از تهیه کننــدگان دو تجربــه اخیر کاوه 
مظاهری در مقــام کارگردان یعنی فیلم 
کوتاه »شهربازی« و فیلم بلند »بوتاکس« 
درباره تجربه حضور در اولین فیلم بلند 
این کارگــردان گفت: من در فیلم کوتاه 
»شهربازی« هم علاوه بر بازیگری، یکی 
از تهیه کنندگان فیلم بودم که فیلم بســیار 
موفقی برایمان شــد. همکاری خوبی که 
ســر این فیلم باهم داشــتیم باعث شد تا 

همکاری مجددمــان در فیلم »بوتاکس« 
شکل بگیرد.

وی افزود: بعد از فیلم »شهربازی« 
من به کانادا بازگشتم ولی همچنان با کاوه 
مظاهری در تماس بودم و او مرا در جریان 
ساخت اولین فیلم بلندش گذاشت. بعد 
از اینکه درباره فیلم صحبت کردیم به این 
نتیجه رسیدیم که با هم روی این فیلم کار 
کنیم و قرار شــد باز هم من هم به عنوان 
بازیگــر و هم تهیه کننــده با او همکاری 
داشــته باشم. دوست داشــتیم خودمان 
تهیه کنندگی فیلــم را انجام بدهیم چون 
می خواستیم فیلمی کاملًا هنری بسازیم.

ایــن بازیگر با اشــاره بــه نقش 
کوتاهــش در »بوتاکــس« بیان کرد: بعد 
از اینکــه تصمیم گرفتیــم با هم در فیلم 
»بوتاکس« همکاری داشــته باشیم، کاوه 

به من بازی در نقش عماد را پیشنهاد داد. 
من خوشحال شــدم، چون با این نقش 
ارتباط خوبی برقرار کرده بودم و به نظرم 
عماد در فیلمنامه نقش کلیدی دارد. اصلًا 
به کوتاهی یا بلنــدی نقش فکر نکردم. 
برای من تاثیرگذاری نقش در فیلم نکته 
مهم تری اســت. عماد، شخصیت مهمی 
در قصه فیلم »بوتاکس« است چون تمام 
ماجرای فیلم بر اســاس این شخصیت 

پیش می رود.
سروش سعیدی در نمایی از 

»شهربازی«
ســعیدی درباره همکاری با کاوه 
مظاهــری هم توضیــح داد: من و کاوه 
رابطــه کامــلًا حرفه ای با هــم در طول 
ساخت فیلم داشــتیم. هر دوی ما برای 
کار همدیگر احترام زیادی قائل هستیم. 

زمانی که بازیگری می کردم، او کارگردان 
من بود و هــر کجا که لازم بود به عنوان 
تهیه کننده مشترک مسائل را باهم در میان 
می گذاشــتیم. در این فیلم همه چیز سر 

جای خودش بود.
وی با اشاره به سکونتش در خارج 
از کشــور بیان کرد: مــن در لندن به دنیا 
آمدم و تا ١۲ ســالگی هم ســاکن لندن 
بودم. مدتی در نیویورک زندگی کردم و 
در حال حاضر سال هاست که در تورنتو 
زندگی و کار می کنم. به بازیگری از قبل 
علاقه داشتم و بازیگری را از تئاتر شروع 
کردم. بعد وارد کار تولید شدم و شرکت 
تهیــه و تولیــد فیلم خــودم را در کانادا 
تأسیس کردم. در اینجا هم کار بازیگری 
و تهیه کنندگــی فیلم هــای کوتاه، بلند و 
برنامه هــای تلویزیونی انجام می دهم. تا 

امروز هم توانســته ام کارهای خوبی در 
اینجــا انجام بدهم. تا قبل از آشــنایی با 
کاوه مظاهــری در ایران کار بازیگری یا 
تهیه کنندگــی فیلم انجام نداده بودم ولی 
بعد از این همکاری ها، پیشنهاداتی داشتم 
کــه به خاطر مشــغولیت های خودم در 
کانادا هنوز فرصت نشــده تا بتوانم آن ها 

را انجام بدهم.

ســعیدی در پایــان گفت: در حال 
حاضــر بازیگری اولویت من و عشــق 
زندگــی ام اســت و هر روز بــه آن فکر 
می کنــم. می خواهم بازیگــری را ادامه 
بدهم و برایم مهم نیست در خارج باشد 
یا در ایران. ادامه فعالیتم در سینمای ایران 
به شــرایطش بســتگی دارد. اگر شرایط 

مناسبی پیش بیایید حتماً ادامه می دهم.

گروه سینما و تلویزیون-  تهیه کننده 
روزهای نارنجی معتقد اســت فیلمش در 
زمان بدی اکران شــد با اینکه از حدود سه 
سال پیش قراردادش با پخش کننده امضا 
شده است ولی اکران آن در زمان کرونا به 

فیلم آسیب زد.
فیلم ســینمایی روزهای نارنجی به 
کارگردانی آرش لاهوتی که در جشنواره 
ســی و هفتم فیلم فجر با استقبال منتقدان 
روبرو شــد، در شرایطی روی پرده رفت 
که هیچ تبلیغ و نشــانه ای از فیلم در اکران 

وجود نداشت.
روزهای نارنجی با بازی هدیه تهرانی 
روایت زنی اســت که در شــمال کشور 
تلاش می کند و قصد دارد محصولات باغ 
پرتقال را به فروش برساند اما در این مسیر 

با مشکلات زیادی روبرو است.
علیرضا قاســمخان، تهیه کننده فیلم 

ســینمایی »روزهای نارنجی« با اشاره به 
اکران این فیلم در ســکوت خبری به ایلنا 
گفت: ما حدود سه سال پیش فیلم را آماده 
نمایش کردیم اما پخش کننده حاضر نبود 
آن را پخش کند. در این شــرایط هم قبل 
از اینکه فیلم را اکران کنیم با ســرمایه گذار 
فیلم صحبت کردم و قرار شــد به صورت 
آنلاین فیلم را پخش کنیم تا ســرمایه فیلم 

از بین نرود. 
قاســمخان در ادامه افزود: انگار در 
سینمای ایران جایی برای نمایش فیلم هایی 
که از جنس روزهای نارنجی که از زندگی 
و عشــق و امید و تــلاش و کار صحبت 
می کند، وجود ندارد. با وجود بهره مندی 
از حضــور بازیگران مطرح و با تجربه باز 
هم انگار کسی در ایران دلش نمی خواست 

فیلم را مردم ببینند.
وی یادآور شــد: متاسفانه رسانه ها 

هم خیلی ســراغ فیلم نیامدند. نه در زمان 
نمایش فیلم در جشنواره نه در زمان اکران 
هیچ نقد و یادداشت و گفت وگویی از فیلم 
در رســانه های سینمایی منتشر نشد. تنها 
برنامه ســینمایی تلویزیون هم انگار فیلم 
را ندید. این میزان از بی توجهی نســبت به 
یک اثر که جوایز بسیاری در جشنواره های 
بین المللی گرفته است، عجیب و غیرقابل 

درک است.
ایــن تهیه کننده ســینما در ادامه با 
اشــاره به اکــران آنلایــن فیلم ها گفت: 
اکــران آنلاین با توجــه به نبود نظارت بر 
کپی رایت در ایران اصلا جایگاهی ندارد. 
به دلیل نپیوســتن ایران به کنوانسیون های 
بین المللــی کپی رایت، ایران نمی تواند به 
شــبکه های ماهواره ای خارج از کشــور 
دسترسی داشته باشد. فیلم قبلی من که در 
همین زمان کرونا اکران شد یعنی »ایستگاه 

اتمسفر« به فاصله کمتر از ۲ ساعت قاچاق 
شد و از شبکه های ماهواره ای پخش شد. 
نبود امنیــت در حفظ و صیانت از حقوق 
مادی و معنوی فیلم به فیلم ها و سرمایه ها 

ضربه می زند. 
تهیه کننــده روزهای نارنجی گفت: 
باید در زمینه ادامه فعالیت های سینماها در 
شرایط کرونا برنامه ریزی کرد. شاید کرونا 
این ظرفیت را در سینمای کشور به وجود 
بیاورد که بتواند زیرســاخت های لازم در 
زمینه برگزاری جشنواره به صورت آنلاین 
و یا اکران آنلاین را تقویت کند. همانطور 
که دیگر کشــورها به صورت تدریجی و 
با برنامه ریزی به ســراغ بازگشایی مراکز 
تفریحی و فرهنگی رفتند و امروز شــاهد 
هستیم جشــنواره ای مانند ونیز با رعایت 
تمامــی پروتکل های بهداشــتی برگزار 
می شــود و اتفــاق بدی هــم نمی افتد. 

متاسفانه در ســینمای ایران هیچ نقشه  و 
راهبردی برای برون رفت از مشــکلات 
وجود ندارد. اینکــه بخواهیم با آزمون و 
خطا و فرصت سوزی به تجربه دست پیدا 
کنیم کار درســتی نیست. سینما یک هنر 
جمعی اســت که تمام اجزا آن به هم ربط 
دارد و نمی توان ماننــد هنرهای انفرادی 
مانند نقاشی به آن نگاه کرد. اگر ساز و کار 
اکران درســت نشود در زمینه تولید هم به 
مشکل می خوریم و تولید در سینمای ایران 

دیگر نمی تواند مانند سابق ادامه پیدا کند. 
وی در پایان افزود: در این شــرایط 
رکود تولید تنها دو دســته هستند که فیلم 
تولید می کنند. کارگردان های جوان و فیلم 
اولی که می خواهند به هر قیمتی فیلمشان 
را بســازند و هیچ ایده ای برای آینده فیلم 
و اکرانشــان ندارند و دسته دوم کسانی که 
ســود فیلم در تولید آن است. باید بنشینیم 
و برای آینده ســینمای ایران فکر کنیم و با 

برنامه جلو برویم.

گــروه ســینما و تلویزیــون- 
فیلمبــرداری جدیدتریــن فیلــم بلند 
سینمایی حمید زرگرنژاد با بازی جمشید 

هاشم پور به پایان رسید.
فیلمبرداری فیلم ســینمایی برای 
مرجان بــه کارگردانــی و تهیه کنندگی 
حمیــد زرگرنــژاد در راه آهن تهران به 

پایان رســید و به طور همزمان، تدوین 
این فیلم نیز توسط مصطفی خرقه پوش 

انجام می شود.
پــگاه آهنگرانی، بهــزاد جعفری، 
بــرزو ارجمنــد، فریبــا متخصــص، 

علیرضا اســتادی، رامین راستاد، محمد 
همایون پور، امید روحانی، مریم بوبانی، 
ســپیده غلامی، فرانک حسینی، سهیلا 
محققــی و هانی صالحــی و با حضور 
جمشــید هاشــم پور بازیگران این فیلم 

سینمایی هستند.
در خلاصه داســتان برای مرجان 
آمده: خوشــبختی تو یه رابطه یک چیز 
کاملًا شانســیه، شاید اینکه دیگران از ما 
بترسند و مجبورشون کنیم که با ما باشن، 

قابل اطمینان تر از این باشه که عاشقمون 
باشن... .

دیگر عوامل برای مرجان عبارتند 
از: نویســندگان: حمید زرگرنژاد، سارا 
غلامی، مدیــر فیلمبــرداری: مرتضی 
غفوری، مدیر تولید: محمد همایون پور، 
طراح صحنــه و لباس: محمد محمدی، 

دستیار اول کارگردان: محسن حسن پور، 
طراح گریم: الهام اطیابی، صدابردار: امید 
عاشوری، جانشین تولید : محمد سمیعی 
مدیر تدارکات: توماج گودرزی، منشی 
صحنه: ســمیه شــهرآبی، سرپرســت 
و طراح شــبدلکاری: کیــوان رضایی، 

عکاس: مهدی حیدری.

او با اشاره به اینکه هشت ماه از شیوع کرونا گذشته و هنوز این بیماری 
از بین نرفته اســت، گفت: ما توقع داریم صدا و سیما و شهرداری تبلیغ 
کننده ی این باشند که "سینما تعطیل نیست" وگرنه دغدغه خیلی از ما 
در حال حاضر اکران کردن فیلم نیست بلکه به جنبه های دیگر این ماجرا 
نگاه می کنیم. مهم این اســت که بدانیم اگر ســینما تعطیل شود مشاغل 
زیاد دیگری تعطیل می شوند. آن وقت چه کسی از آن ها حمایت می کند؟ 
تهیه کننده هایی که الان فیلم اکران می کنند منتی بر سر کسی نمی گذارند، 
چون همه دســت به دست هم داده اند تا ســینما را به نوعی نگه دارند.

بازیگرانهالیوودیکهسرصحنهفیلمبرداریدزدیکردهاند!

تجربه»بوتاکس«پساز»شهربازی«

تهیه کننده روزهای نارنجی:

فیلمرااکرانکردیمتاسرمایهازبیننرود

جدیدترینخبرازفیلمیبابازیجمشیدهاشمپور
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